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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  torsdag den 18 september 2014, 19.00–21.00 

Plats:  Flottiljvägen 24.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén (del av tiden)	  

Klas Bovin 

Carl Widercrantz, POLSEK  

Bertil Rolf	  

  Rita Ilomäki  
   
  Per Börjel 
 
  Christian Dalberg 
 
Inbjudna till §3 Therese Lind (inbjuden till §3) 
  Pierre Blankenburg (inbjuden till §3) 
  Elizabeth Bushby (inbjuden till §3) 
  Nils-Bertil Carlson-Estrada (inbjuden till §3) 
   
Frånvarande:  Sandy Lind 
  
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	   
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  5	  september	  2014	  
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	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  5	  	  september	  
	   2014	  godkändes.	  
	  
§3	   Valet	  2014	  	  
	   Bertil	  sammanfattade	  statistik	  från	  valet	  och	  folkomröstningen.	  TUP	  är	  störst	  i	  
	   Tullinge	  och	  stöds	  av	  var	  tredje	  väljare	  i	  Tullinge.	  TUP	  är	  störst	  i	  alla	  11	  valdistrikt	  med	  
	   mellan	  32-‐37%.	  Undantaget	  är	  Riksten	  med	  23	  %.	  MP	  har	  gått	  bra,	  S	  har	  återhämtat	  
	   sig	  något.	  Ms	  kräftgång	  fortsätter.	  	  
	  
	   Valdeltagandet	  är	  fortsatt	  mycket	  högt	  i	  Tullinge.	  Botkyrka	  är	  dock	  den	  kommun	  i	  
	   Stockholms	  län	  där	  minst	  andel	  utnyttjade	  sin	  rösträtt.	  Valdeltagandet	  har	  	  
	   minskat	  jämfört	  med	  föregående	  val.	  Det	  sjunkande	  valdeltagandet	  är	  
	   anmärkningsvärt	  med	  tanke	  på	  kommunens	  stora	  ansträngningar	  för	  att	  få	  
	   upp	  valdeltagandet.	  
	  
	   Resultatet	  i	  folkomröstningen	  är	  klart	  och	  det	  blev	  en	  mycket	  stark	  majoritet	  för	  egen	  
	   kommun	  i	  Tullinge.	  Hela	  67	  %	  av	  Tullingeborna	  röstade	  JA	  i	  folkomröstningen.
	   Tydligare	  än	  så	  här	  kan	  det	  inte	  bli	  –	  Tullingeborna	  vill	  ha	  en	  egen	  kommun.	  Många	  
	   som	  röstade	  JA	  till	  egen	  kommun	  röstade	  dock	  på	  ett	  annat	  parti	  än	  TUP.	  Resultatet	  i	  
	   folkomröstningen	  är	  följande:	  	  
	  
	   Totala	  röster	  i	  Botkyrka	  kommun	  
 Ja: 10709 antal (25,5%)	  
 Nej: 29307 antal (69,8%) 
 Blankt: 1906 antal (4,5%) 
  Valdeltagande 64,7% 
 
 Totala	  röster	  i	  Tullinge 
 Ja: 7506 antal (66,6%) 
 Nej: 3450 antal (30,6%) 
 Blankt: 283 antal (2.5%) 
  Valdeltagande 84,6%  
 
 Resultatet	  i	  folkomröstningen	  kommer	  nu	  att	  diskuteras	  bland	  gruppledarna.
	   Kommunfullmäktige	  tar	  sedan	  ställning	  till	  om	  kommunen	  ska	  gå	  vidare	  med	  en	  
	   ansökan	  om	  kommundelning	  till	  regeringen.	  TUP	  måste	  argumentera	  för	  att	  den	  
	   starka	  folkviljan	  i	  Tullinge	  ska	  vara	  en	  viktig	  pusselbit	  när	  regeringen	  skall	  avgöra	  
	   frågan.	  Det	  budskapet	  måste	  också	  förmedlas	  till	  allmänheten.	  	  
	  
	   Många	  är	  nyfikna	  på	  den	  fortsatta	  processen.	  Vi	  måste	  anordna	  ett	  medlemsmöte	  och	  
	   förklara	  hur	  frågan	  ska	  hanteras	  vidare.	  Beslutades	  att	  anordna	  ett	  medlemsmöte	  
	   i	  Falkbergsskolan	  inom	  den	  närmaste	  tiden.	  	  
	  
	   Det	  har	  kommit	  larm	  om	  fusk	  i	  samband	  med	  valet	  och	  förtidsröstning:	  
	  
	   1,	  Nils-‐Bertil	  berättade	  bland	  annat	  om	  en	  vallokal	  i	  Alby	  där	  man	  på	  valdagen	  hade	  
	   plockat	  bort	  TUPs	  valsedlar.	  Vid	  flera	  stickprovskontroller	  var	  dock	  situationen	  OK.	  
	  
	   2,	  Utanför	  Medborgarkontorets	  förtidsröstningslokal	  i	  Tullinge	  har	  det	  funnits	  
	   representanter	  för	  olika	  partier	  på	  plats.	  Vissa	  representanter	  har	  framfört	  felaktig	  
	   information	  om	  Tullinge	  egen	  kommun.	  	  
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	   3,	  Några	  väljare	  har	  meddelat	  att	  valsedlar	  försvunnit	  eller	  täckts	  över	  vid	  
	   förtidsröstningen.	  Men	  det	  är	  inte	  säkert	  att	  det	  är	  partirepresentanter	  som	  ligger	  
	   bakom	  detta.	  Det	  kan	  lika	  gärna	  vara	  vanliga	  väljare	  som	  saboterar.	  	   	  
	  
	   Helhetsbedömningen	  är	  dock	  att	  valförrättarna	  har	  gjort	  ett	  korrekt	  jobb	  och	  
	   motverkat	  fusk	  i	  så	  stor	  utsträckning	  som	  möjligt.	  Beslutades	  att	  Bertil	  får	  ta	  upp	  de	  
	   problem	  som	  förekommit	  med	  valnämnden.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  TUP	  ska	  kritisera	  kampanjen	  ”Håll	  ihop	  Botkyrka”	  genom	  att	  skriva	  en	  
	   debattartikel.	  Kampanjen	  hävdade	  bland	  annat	  att	  om	  kommunen	  delas	  får	  vi	  
	   sämre	  skola,	  omsorg,	  och	  kvalitet,	  trafikkaos,	  ingen	  förbifart,	  ingen	  ny	  pendeluppgång,	  

	   ingen	  vägupprustning	  samt	  dyrare	  investeringar,	  administration	  och	  drift.	  
	   Skrämselpropagandan	  har	  saknat	  avsändare	  och	  gått	  ut	  som	  samhällsinformation	  
	   vilket	  kan	  betraktas	  som	  vilseledande.	  Stora	  delar	  av	  propagandan	  bygger	  på	  hot	  och	  

	   skrämsel.	  

	   TUPs	  roll	  i	  Botkyrka	  diskuterads.	  TUP	  bör	  utveckla	  ett	  partiprogram.	  Flerårsplaner	  och	  
	   ettårsplaner	  kan	  ligga	  till	  grund	  för	  detta.	  Vi	  bör	  ta	  fram	  4-‐5	  konreta	  frågor	  samt	  

	   dela	  in	  oss	  strategiskt	  med	  tydliga	  länkar	  mellan	  KF	  och	  nämnder.	  TUPs	  viktigaste	  
	   uppgift	  har	  varit	  opinionsbildning	  i	  Tullinge.	  Nu	  blir	  det	  minst	  lika	  viktigt	  att	  
	   vi	  koncentrera	  oss	  på	  lobbying	  mot	  regeringen.	  Carl	  får	  därför	  i	  uppdrag	  att	  

	   ta	  fram	  statistik	  om	  tidigare	  folkomröstningar.	  

	   Beslutades	  att	  TUP	  inte	  ska	  ingå	  valteknisksamverkan	  med	  SD.	  Carl	  tar	  fram	  de	  olika	  
	   alternativen	  för	  valteknisksamverkan.	  

§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
a) Hemsidan.	  
Anders	  har	  tagit	  bort	  nedräkningsrutan	  på	  TUPs	  hemsida	  (nedräkning	  till	  när	  
vallokalerna	  öppnar).	  	  
	  
Det	  är	  mycket	  ”spam”	  som	  kommer	  till	  info@tullingepartiet.se	  
	  	  
Beslutades	  att	  Tullingekommun.se	  ska	  flyttas	  tillbaka	  till	  den	  billigare	  servern.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Beslutades	  att	  publicera	  en	  tackannons	  (helsida)	  i	  ”Mitt	  i”.	  Syftet	  med	  annonsen	  är	  att	  
berätta:	  
1.	  hur	  bra	  det	  gick	  i	  Tullinge.	  	  	  

	   2.	  att	  Nej	  i	  hela	  kommunen	  inte	  är	  någon	  överraskning	  eftersom	  att	  hela	  
	   moderkommunen	  röstade.	  	  	  
	   3.	  Nu	  kämpar	  vi	  glatt	  vidare,	  förklaring	  av	  processen.	  	  
	   4.	  Vi	  ska	  nå	  vårt	  mål	  -‐	  precis	  som	  Salem	  etc.	  	  

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  
Klas	  presenterade	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
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Sammanfattning	  av	  vad	  TUP	  har	  investerat	  i	  valrörelsen	  ska	  presenteras	  vid	  nästa	  
styrelsemöte.	  	  
	  
TUP	  har	  fått	  åtta	  nya	  medlemmar	  efter	  valet.	  	  

	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
Camilla	  har	  haft	  möte	  med	  styrelsen	  för	  lokala	  partier.	  Nästa	  kongress	  äger	  rum	  i	  Mora	  
15-‐16	  november.	  Carl	  sammanfattar	  vad	  medlemskapet	  i	  lokala	  partier	  kostar	  och	  vad	  
vi	  får	  ut	  av	  samarbetet.	  	  
	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  

	   Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Nya	  fullmäktige	  har	  konstituerande	  möte	  i	  november.	  	  
	  
	   Höstmarknad	  i	  Tullinge	  C	  blir	  nästa	  lördag	  kl	  10-‐16.	  	  
	  
	   Eftersom	  att	  Sandy	  har	  flyttat	  kommer	  hon	  inte	  längre	  att	  vara	  med	  i	  styrelsen.	  Carl	  
	   tillfrågar	  Tommie	  Lagerros	  om	  han	  vill	  bli	  ny	  eventansvarig.	  
	  
	   Carl	  informerade	  om	  situationen	  i	  Botkyrka	  Moderaterna.	  10	  medlemmar	  har	  
	   uteslutits	  för	  att	  bland	  annat	  ha	  beställt	  annonser	  i	  lokalpressen	  som	  skadat	  partiet.	  
	   	  
§6	  	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Inget	  att	  rapportera.	  
	     
§7	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Inga	  övriga	  ärenden.	  	  
	  
§8	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
	   Beslutades	  att	  Carl	  och	  Camilla	  återkommer	  med	  förslag	  på	  lämpligt	  datum	  för	  nästa	  
	   styrelsemöte.	  Förslaget	  är	  torsdagen	  den	  9	  oktober	  kl	  18.30	  på	  Medborgarkontoret.	  	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm
	   	  

	   	  

	  


